

《单词百科:RFV是什么意思?RFV怎么发音?RFV的解释和用法》

英语单词RFV是什么意思?RFV怎么读?RFV怎么发音?简答网为您整理了RFV的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



RFV的意思

1、abbr.regressing Friend virus complex 退化性弗兰德病毒复合物;

RFV的双语例句

1、The PVD and RFV were not different in left VC group and in control group.

左侧VC组PVD、RFV与对照组均无明显差异。

2、And the change of local density in belt has little effect on both RFV and LFV.

径向力及侧向力基本不受带束层局部密度变化的影响。

3、The SVD was positively related to the PVD and RFV in bilateral VC group.

双侧VC组的SVD与PVD、RFV正相关。

4、The model is used to analyze the effect of the gage, lateral deviation and local density in belt on the radial force variation (RFV) and lateral force variation (LFV).

分析在静态条件下子午线轮胎带束层厚度变化、左右偏移量以及局部密度变化对轮胎径向力波动和侧向力波动的影响。

5、Test results are as follows: 1. The third samples contained a higher content of crude protein, calcium, and neutral detergent soluble, while a lower crude fiber content and lignin content, but the RFV has no significant difference.

试验结果如下：1.2011年的三个样点中样点一含有较高的粗蛋白、钙和中性洗涤可溶物，较低的粗纤维含量和木质素含量，RFV没有显著差异。

6、The results of grass populations showed that although several of the forage grass belonged to gramineae family did not have the highest RFV, but the detergent soluble which can be assorted and utilization by animals was relatively high than others.

牧草种群的结果为禾本科的几种牧草，虽然RFV不是最高的，但是其中性洗涤可溶物等能被动物吸收利用的成分的含量相对较高。

7、The optimum harvest time of intercropping and mixture was milky maturity stage of oat and pod filling stage of pea, when the mixture forage yield was the highest, the nitrogen yield and RFV were relatively high, and ADF and NDF were relatively low.

燕麦与箭豌豆间混播最佳刈割期为燕麦乳熟期+箭豌豆满荚期，因为此时混合饲草产量最高，饲草N产量与RFV较高，而ADF与NDF较低。

以上是简答网为您整理的RFV怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于RFV的用法、RFV

的释义、RFV的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/RFV>